



باقات Ooredoo الحصرية لعملاء أوائل QNB

Ooredoo Exclusive plans for QNB First members

القواعد العامة والأهلية:

- The offer is only valid for QNB First Qatar members. To become a QNB First member a customer has to do one of the following:

Transfer his salary to QNB and the salary to be credited to account (minimum QAR 35,000)

or

Open a fixed deposit (FD) account with minimum QAR 350,000 with over 6-month tenor

- The plan must be obtained directly from Ooredoo Qatar branches.
- Ooredoo shall provide the said package to eligible QNB First members through their valid QNB First Debit or Credit Card.
- To subscribe for the plan a customer must pay with QNB First Debit or Credit Card. Other banks debit and credit cards aren't allowed even if the customer is a QNB First customer.
- Current QNB First customers with existing Ooredoo subscription can either switch to this package or avail for this package.
- All costs related to the package must be paid by the customer only.
- In no event shall QNB, any of its affiliates, or any of its/their officers, directors, employees or agents be held liable in any way whatsoever for the quality of goods and services provided by Ooredoo.
- Ooredoo being the provider of the package, is solely responsible for handling all customers' complaints related to the package.
- Eligible customers can activate exclusive plans for maximum of four (4) lines registered under eligible customer name. QNB First Plus plan can be activated on any number of these four lines, QNB First plan can be activated maximum on 2 lines within 4 line limit.
- Similar to other existing package of Ooredoo, Ooredoo terms & conditions apply.
- The period of the promotion is from 15/08/2024 to 31/12/2025

How to get the package:

Simply show and pay with your valid QNB First Debit or Credit Card at any Ooredoo Store located across Qatar.

For more information, please visit any Ooredoo store or call QNB First customer care center +974 44407788

Other Terms and Conditions:

- QNB Shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue to offer the "Ooredoo Exclusive package for QNB First members" promotion, offer or award any prize pursuant to the said promotion, as a result of any Force Majeure Event. "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including, amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public, enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.

القواعد العامة والأهلية:

- هذا العرض صالح فقط لعملاء أوائل QNB قطر. ولكي يصبح العميل عضواً في أوائل QNB، عليه القيام بأحد الأمرين التاليين:
تحويل راتبه إلى QNB وإيداع الراتب في الحساب (بحد أدنى 35,000 ريال قطري) أو
فتح حساب وديعة ثابتة بحد أدنى 350,000 ريال قطري لفترة تزيد عن 6 أشهر
- يجب الحصول على الباقة مباشرة من فروع Ooredoo قطر.
- ستوفر Ooredoo الباقة المذكورة لعملاء أوائل QNB المؤهلين من خلال بطاقة الخصم أو الائتمان الصالحة الخاصة بهم.
- للاشتراك في الباقة، يجب على العميل الدفع باستخدام بطاقة الخصم أو الائتمان الخاصة بأوائل QNB. ولا يُسمح باستخدام بطاقات الخصم أو الائتمان الخاصة بالبنوك الأخرى حتى إذا كان العميل أحد عملاء أوائل QNB.
- يمكن لعملاء أوائل QNB الحاليين الذين لديهم اشتراك في Ooredoo إما التبديل إلى هذه الباقة أو الاستفادة منها.
- يتحمل العميل وحده جميع التكاليف المتعلقة بالباقة.
- لا يتحمل QNB أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه أي مسؤولية بأي شكل من الأشكال عن جودة السلع والخدمات التي تقدمها Ooredoo.
- شركة Ooredoo، باعتبارها مقدم الباقة، هي الوحيدة المسؤولة عن التعامل مع جميع شكاوى العملاء المتعلقة بالباقة.
- يمكن للعملاء المؤهلين تفعيل الباقات الحصرية على ما يصل إلى أربعة (4) خطوط مسجلة باسم العميل المؤهل كحد أقصى. يمكن تفعيل باقة أوائل QNB بلس على أي عدد من هذه الخطوط الأربعة، ويمكن تفعيل باقة أوائل QNB على خطين من الخطوط الأربعة كحد أقصى.
- على غرار الباقات الحالية الأخرى المقدمة من Ooredoo، تنطبق شروط وأحكام Ooredoo.
- فترة العرض الترويجي من 15/08/2024 إلى 31/12/2025.

كيفية الحصول على الباقة:

ما عليك سوى إظهار بطاقة الخصم أو الائتمان الخاصة بك من أوائل QNB والدفع في أي متجر من متاجر Ooredoo في جميع أنحاء قطر.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة أي متجر Ooredoo أو الاتصال بمركز خدمة عملاء أوائل QNB على الرقم 974+ 44407788

شروط وأحكام أخرى:

- لن يعتبر QNB منتهكاً لالتزاماته أو ملزماً بمواصلة تقديم العرض الترويجي "باقات Ooredoo الحصرية لعملاء أوائل QNB"، أو تقديم أو منح أي جائزة وفقاً للحملة الترويجية المذكورة، إذا حال دون ذلك حادث من أحداث القوة القاهرة. وتعني عبارة "حادث قوة القاهرة" في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك ضمن أشياء أخرى، الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح أي هيئة حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية وأي انقطاع للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث القضاء والقدر، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضرابات، أو غيرها من الإضرابات الصناعية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من الكوارث الطبيعية. وفي مثل هذه الظروف، يكون البنك قد أخل مسؤولياته تلقائياً تجاه الأشخاص المؤهلين دون حاجة لإعطاء إشعار.

2. In all matters related to the "Ooredoo Exclusive package for QNB First members", promotion QNB's and the Ministry of Commerce and Industry decision shall be final and binding.
3. QNB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time, without prior notice, including without limitation termination of the "Ooredoo Exclusive package for QNB First members" promotion, the manner, mechanics and means on which eligible person can attain the offer after Ministry of Commerce and Industry Approval.
4. QNB accepts no liability for the quality of services provided by the establishments involved in this promotion.
5. In the event of any inconsistency between these terms and conditions and any brochure, marketing or promotional material relating to the "Ooredoo Exclusive package for QNB First members" promotion, these terms and conditions shall prevail.
6. Ooredoo Qatar Terms and Conditions applies for allowances and benefits presented in QNB First and QNB First Plus plans.
7. These terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and State of Qatar courts shall have jurisdiction to hear and settle any disputes arising in connection to this campaign.

2. في جميع المسائل المتصلة بالعرض الترويجي "باقات Ooredoo الحصرية لعملاء أوائل QNB"، تكون قرارات QNB ووزارة التجارة والصناعة نهائية وملزمة.
3. يحتفظ QNB بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في تغيير أو حذف أو إضافة إلى أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر، دون إشعار مسبق، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، إنهاء العرض الترويجي "باقات Ooredoo الحصرية لعملاء أوائل QNB"، والطريقة والآليات والوسائل التي يمكن من خلالها للشخص المؤهل الاستفادة من العرض بعد موافقة وزارة التجارة والصناعة.
4. لا يقبل QNB أي مسؤولية عن جودة الخدمات التي تقدمها المؤسسات المرتبطة بهذه الحملة الترويجية.
5. في حالة وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام وأي نشرة أو مواد تسويق أو ترويج تتعلق بالعرض الترويجي "باقات Ooredoo الحصرية لعملاء أوائل QNB"، تسود هذه الشروط والأحكام.
6. تنطبق شروط وأحكام Ooredoo قطر على البدلات والمزايا المقدمة في باقات أوائل QNB وأوائل QNB بلس.
7. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص القضائي للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو فيما يتعلق بها.